

**ICA commissions' terms of reference  
2015-19**

<p><b>Planetary Cartography</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Strengthen Education and Public Outreach activities through the series of Multilingual Maps of Terrestrial Planets and their Moons and development of derived products</li><li>• Development of online resources in professional planetary cartography (databases, symbology, landform classes), including participation in Specialized Planetary Cartography GIS projects and Planetary Nomenclature / Gazetteer supplements</li><li>• Book or book chapter in planetary cartography related topics for use by researchers and university students</li><li>• Continuous updating of the Commission website, Facebook page and International Planetary Cartography Database.</li></ul>	<p><b>Cartographie planétaire</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Renforcer la formation et les activités de sensibilisation du public à travers une série de cartes multilingues des planètes telluriques et de leurs satellites ainsi que des produits dérivés.</li><li>• Développer des ressources en ligne sur le sujet de la cartographie planétaire faite par les professionnels (base de données, symbolisation, types de relief) incluant la participation des projets sur la cartographie des planètes et sur la nomenclature et les indexes géographiques.</li><li>• Ecrire ouvrage ou un chapitre d'ouvrage sur la cartographie planétaire pour les chercheurs et étudiants universitaires.</li><li>• Maintenir le site web de la commission, la page facebook et la base de données internationale de la cartographie des planètes.</li></ul>
--	---